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Тренер ОКК Борац Драго Каралић у разговору за наш портал истакао је да је још увијек
нејасан статус овог спортског колектива. Клуб је пријавио екипу за наступ у Првој лиги
Републике Српске, у којој је наступао и прошле сезоне, али према Каралићевим
ријечима, без конкретне помоћи ОКК Борац не може да опстане.

  

  

      

  

- Познато је да је ОКК Борац прошле сезоне са минималним улагањима стигао до
полуфинала плеј-офа у првенству Републике Српске. Ове године поново почињемо
"од нуле", међутим мораћемо да покуцамо на многа врата и обратимо се са жељом
за конкретном помоћи јер клуб долази у такву ситуацију да губи термине за
тренинге у дворани Борик, односно да нема основне услове за рад. Мораће неки
људи да нам одговоре на ова питања како бисмо знали на чему смо и како бисмо
могли да кажемо момцима који желе да играју у ОКК Борац шта могу да очекују у
наредном периоду  – рекао је Каралић, истакавши да ће комплетан припремни период
бити обављен у Бањалуци.

  

- Мало је времена до почетка лиге јер према нашим сазнањима, такмичење би
требало да почне 25. октобра, тако да немамо много времена за уигравање, али ћемо
сигурно одиграти неколико контролних утакмица  – наставио је Каралић.
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Екипа за наредну сезону требало би да буде комплетирана до краја текуће седмице.

  

- Један дио момака заузет је приватним обавезама, други школом, међутим до краја
седмице ћемо сигурно комплетирати тим. Направљен је списак од 15 играча на које
рачунамо и све су то момци који воле ОКК Борац и желе да играју за овај клуб. Што
се амбиција тиче, од ОКК Борац сви очекују да покаже борбеност и жељу на
терену, а из тога ће изаћи и резултат  – закључио је Каралић.

  

{youtube}uvzYqDGw_nE{/youtube}

  

(борац-спорт, видео: борац-спорт) 
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